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STICHTING MEC OEGSTGEEST     definitief 6 december 2016 

Verslag van vergadering MEC bestuur op donderdag 10 november 

2016 om 19.30 uur, bij Rianne Meester-Broertjes, Clinckenburgh 27 te 

Oegstgeest 

Aanwezig: Huub Hendrix, Rianne Meester-Broertjes, Dick Wallenburg en Tom van der 

Meij (agendapunt 3). 

1. Opening, welkom en vaststelling agenda  
2. Behandeling en vaststelling van verslag 26 augustus 2016; naar aanleiding van: 

 Rianne vraagt Erik Siebel (Leo Kannerschool) of hij zijn presentatie die hij 

voor de MEC vrijwilligers op 31 augustus heeft gehouden wil opsturen. Dit 

was afgesproken. 

 Rianne meldt dat zij een doosje met de eerste MEC archiefstukken (o.a. 

getekende statuten) bij Peter van Helsdingen heeft opgehaald en in de bruine 

kast in het MEC gebouw heeft opgeborgen. 

 Rianne belt Hannie Aarts over haar betrokkenheid bij het MEC. Hannie heeft 

nog geen VOG ingevuld. 

 Dick geeft wachtwoord etc. aan Huub en Rianne, zodat zij – ingeval van nood 

– toegang hebben tot de MEC rekening bij de ING.  

 

3. Schooljaar 2016-2017 

 Stand van zaken 

Het bestuur en Tom spreken zeer uitgebreid over de inschrijvingen voor het 

schooljaar 2016-2017. Er zijn nu 90-100 activiteiten. Nauwelijks leskisten, 

wel digitaal materiaal. Er waren vrij veel na-inschrijvingen en dat is veel 

werk. Ook waren nogal wat inschrijfformulieren verkeerd of onvolledig 

ingevuld. Dit mag volgend jaar niet meer gebeuren. Ook zijn er door ons data 

voorgesteld, die tot onduidelijkheid leidden; o.a. was de woensdagmiddag 

(onterecht) in het rooster opgenomen. Tom gaat na of hij dit digitaal kan 

aanpassen. 

Tijdens de Vrijwilligersavond op 31 augustus is er voor de begeleiding van de 

najaarslessen niet serieus genoeg door de begeleiders ingeschreven. Dit 

betekent veel werk voor de trekkers daarna. Moet volgende keer (januari 

2017) beter. 

 

Het bestuur heeft gedachten ontwikkeld over de wijze van opgeven door de 

scholen voor de lessen voor het volgende schooljaar. O.a. omdat dan het 

bekostigingssysteem verandert (lumpsum bedrag van de gemeente aan het 
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MEC) en daardoor de kans bestaat dat er door de scholen te royaal wordt 

ingeschreven. Als MEC kunnen we maximaal 80-90 lessen aan. 

We gaan de scholen twee veranderingen voorstellen: 

- Inschrijving per bouw, per school, eventueel per bouwniveau coördineren 

en als één geheel indienen; niet meer per leerkracht/klas. 

- Een maximaal aantal lessen per school, gerelateerd aan het aantal 

leerlingen/klassen. Dit wordt mogelijk één les per klas per schooljaar. 

Verder wordt het volgende afgesproken: 

- Huub stuurt hierover brief aan de scholen. 

- Dick probeert via de gemeente te achterhalen hoeveel klassen er per 

school zijn. Als dit niet lukt, dan per school de gegevens opvragen. 

- Nagekomen bericht: MEC is uitgenodigd voor het overleg van de 

schooldirecteuren met de gemeente op 7 februari 2017. 

- Tijdens de avond van de MEC trekkers in april 2017 moeten de trekkers 

de precieze data opgeven waarop zij hun lessen kunnen verzorgen. Een 

conceptlesschema wordt vooraf toegestuurd. 

- Gesproken wordt over het mogelijk inhuren van een betaalde kracht voor 

alle administratieve taken betreffende de scholen. Deze persoon moet dit 

overdag kunnen uitvoeren, daar alleen dan contact met de scholen 

mogelijk is. Als betaling is de landelijk geldende vrijwilligersvergoeding 

(maximaal € 1500 per jaar) genoemd. Als bestuur nadenken of het naast 

elkaar bestaan van een betaalde en de vele onbetaalde vrijwilligers een 

optie is. Actie allen. 

- Lesprogramma 2017-2018. Op voorstel van Huub wordt besloten om voor 

de bovenbouw een les Natuurfotografie toe te voegen. Huub werkt dit uit 

samen met Roos en Rob Proeme, die mogelijk ook belangstelling heeft om 

als nieuwe vrijwilliger aan het werk te gaan.  

 Ontwikkeling van een standaard voor een handleiding voor trekkers. 

Huub, Juul en Nanko gaan dit uitwerken. Wordt vervolgd en in januari op de 

vrijwilligersbijeenkomst gepresenteerd. 

 

4. Kennismaking met burgemeester Jaensch opnieuw plannen  

De kennismaking kon helaas dit najaar wederom niet doorgaan. De les viel uit, omdat 

er geen geschikte sloten in de buurt van de Daltonschool waren vanwege 

opschoonwerkzaamheden. Rianne overlegt over een nieuwe datum, met keuze uit 

het bijwonen van de Vrijwilligersavond in januari, of een les Water- en weidevogels 

in maart 2017. (Nagekomen bericht: keuze 22 maart). 

5. IJsclubgebouw 

 Schoonmaken op 9 september 2016. Dit is naar aller tevredenheid gebeurd. 

 Inrichting. Er zijn voldoende stoelen. De aanvulling op de tafels bespreekt 

Rianne met het bestuur van de IJsclub. 
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 Herinrichten van het buitenterrein. De herinrichting van het buitenterrein 

naast het IJsclubgebouw is voortvarend door de IJsclub uitgevoerd. En in 

goede afstemming met het MEC.  

 Parkeerterrein: overleg met gemeente. Over een mogelijke herinrichting van 

het parkeerterrein buiten het hek voert Dick overleg met de gemeente; wij 

hebben hiertoe een voorstel ontwikkeld, dat exclusief arbeidsloon € 2000 

kost. Het is nog steeds jammer dat deze activiteit niet samen met de 

herinrichting van de Oegstgeesterweg kon worden uitgevoerd. 

 Herinrichten van vitrine en wanden door Marijke, Carla en Hannie. Dit is 

gebeurd; mooie vitrine en ook andere platen aan de wand. Huub brengt de 

grote plaat met de 12 winnende natuurfoto’s naar het gebouw. 

6. Nabespreking Vrijwilligersavond op 31 augustus 2016 

De lezing van Erik Siebel over autisme en de Leo Kannerschool was zeer boeiend. 

Tijdens de avond is er onvoldoende aandacht besteed aan het invullen van de lijsten 

voor de begeleiding van de lessen van dit schooljaar. 

7. Eindejaarscadeau voor vrijwilligers 

Dit jaar zal naast de amaryllusbol ook de kalender worden gegeven. Rianne gaat dit 

regelen; de drie bestuursleden brengen daarna de cadeaus rond. Dit jaar ook aan 

Pedro Tetteroo. 

8. Nabespreking Natuurfotowedstrijd, posters (2x) en het maken van de 

Natuurkalender 

De activiteit Natuurfoto’s en de natuurkalender was zeer geslaagd. Er zijn 200 

kalenders besteld, die voor € 12, 50 per stuk in de beide boekhandels worden 

verkocht. Ze zijn als cadeau aangeboden aan de winnende fotografen en enkele 

andere relaties. Bij de slotbijeenkomst op 19 oktober waren ongeveer 50 personen, 

minder dan wij hadden verwacht. Huub regelt nog een cadeau voor Adri de Groot, 

wellicht een actuele kaart met de vogelgebieden van deze regio. Op de website staat 

een mooi verslag. 

De kosten voor de Natuurkalender, posters etc. zijn circa € 1200; exclusief de huur 

van het Dorpscentrum op 19 oktober. 

9. Nabespreking Bezoek aan MEC Koudenhoorn op 31 augustus 2016 

Huub en Rianne hebben met het bestuur van MEC Koudenhoorn gesproken, vooral 

over onze aanpak van de lessen (inhoud en organisatie). Voorts hebben wij spullen 

gebracht, waaronder enkele leskisten. We gaan ze uitnodigen om onze lessen in het 

voorjaar van 2017 bij te wonen (actie Rianne). 

10. Klinkenbergerplas: stand van zaken 

De inspraaktermijn loopt nog; daarna is er het besluit van het College van B&W. Zeer 

goede open brief van Roos in de OC, als reactie op hernieuwde bezwaren van de 

hondenbezitters. 

11. Adressenlijst MEC: stand van zaken werkzaamheden 

Rianne en Reyna hebben de adreslijst van het MEC geactualiseerd en vele oude 

adressen verwijderd. Wordt nu up-to-date gehouden. Graag informatie van allen 

hiervoor. 
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12. Digitale Nieuwsbrief in november 2016  

Rianne stelt voor om een korte digitale MEC Nieuwsbrief naar de personen op onze 

adreslijst te sturen. O.a. naar de donateurs. Huub vind het overbodig. Besloten wordt 

dat Rianne, samen met Reyna, een eerste versie met logo maakt en verstuurt. Wordt 

december. 

13. Vrij Groen en rol van het MEC daarbij 

Rianne heeft adhesiebrief gemaakt en op 7 november verstuurd. Bestuur stemt in. 

14. NL Doet op 10 en 11 maart 2017. Geen actie voor MEC. 

15. Overige MEC zaken 

- Wandelingen: schema staat op de website. 

- Kruidenpluktuin: op 6 december laatste werkochtend. 

- Vlindertuin: MEC heeft besloten, dat we deze tuin niet meer gaan 

onderhouden. Rianne overlegt met Tom en André Kuiper (gemeente) hoe 

dit af te ronden. 

16. Vrijwilligersbijeenkomst.  

Deze wordt vastgesteld op donderdag 19 januari 2017 om 20 uur. Rianne stuurt 

aankondiging. We nodigen geen spreker uit. Veel aandacht aan de interne processen 

binnen en de activiteiten van het MEC. 

17.  Vergaderdatum bestuur 

De volgende vergadering is op donderdag 12 januari 2017 om 19.30 uur bij Huub. 

18. Rondvraag  

- Op voorstel van Huub vraagt Rianne aan Jaap Maandag of hij in december 

zijn visie wil geven op de mogelijke inrichting van de nieuwe borders 

naast het gebouw. Hij wil dit doen. Rianne maakt afspraak om plan uit te 

werken. 

- Op 15 november is er het jaarlijkse overleg tussen het bestuur van de 

IJsclub en het MEC bestuur. Huub en Rianne doen dit. 

 

Rianne Meester-Broertjes, def. 6 december 2016 

 

 

 

 

 


